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Vragen van de leden Middendorp en Hermans (beiden VVD) aan de Minister 
van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties over de controle van 
topinkomens in zorginstellingen (ingezonden 22 juni 2017). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Accountants willen stoppen met controle van topinko-
mens»?1 

Vraag 2
Herkent u het beeld dat de regels voor de controle van topinkomens in 
zorginstellingen zo gedetailleerd zijn dat zij leiden tot hoge kosten voor 
zorginstellingen? 

Vraag 3
Herkent u het beeld dat de NBA-sectorcommissie-ziekenhuizen (CoZiek) 
oproept dat in de gezondheidszorg de problemen extra groot zijn door 
wijzigende beloningscategorieën, speciale beloningsregelingen en gedetail-
leerde regels voor kleine onkostenvergoedingen? Als dit niet specifiek is voor 
de zorgsector, is het u dan bekend of deze problemen ook in andere sectoren 
dan de zorgsector spelen? 

Vraag 4
Deelt u de overtuiging dat bij de normering van topinkomens er niet onnodig 
extra administratieve lasten en kosten zouden moeten worden opgelegd aan 
de zorgsector? 

Vraag 5
Deelt u de overtuiging dat er zo min mogelijk tijd en geld verloren moet gaan 
aan de controles van topinkomens in de gezondheidszorg? 

Vraag 6
Bent u bereid te komen tot een spoedige aanpak van de problematiek dat 
zorginstellingen hoge kosten moeten maken om kleine kosten te verantwoor-
den? 

1 https://fd.nl/economie-politiek/1205261/accountants-willen-stoppen-met-controle-van-
topinkomens
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Vraag 7
Deelt u de gedachte dat bovenstaand problematiek een belangrijke rol zou 
moeten spelen bij de evaluatie van de Wet normering topinkomens (WNT 2)? 
Zo ja, welke lessen ziet u dan in dit soort berichten die gebruikt kunnen 
worden bij het vorm geven van die evaluatie?
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